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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Rady Wydziału Elektroniki i Informatyki 

w dniu 18 marca 2025 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie Rady Wydziału otworzył Dziekan prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz. 

W czasie posiedzenia głosowania odbyły się z użyciem systemu informatycznego eSesja. 

 

Proponowany porządek obrad: 

Sprawy dydaktyczne  

1. Wyrażenie opinii w sprawie utworzenia kierunku studiów Informatyka Stosowana. 

2. Wyrażenie zgody na prowadzenie zajęć ponadwymiarowych w wymiarze przekraczającym ¼ i ½ 

pensum w roku akademickim 2024/2025. 

3. Wyrażenie zgody na prowadzenie wykładów przez pracowników nie posiadających stopnia dokto-

ra w semestrze letnim roku akademickiego 2024/2025. 

 

Sprawy różne  

 

 

Członek RW Elektroniki i Informatyki dr hab. inż. Robert Suszyński, prof. PK, wpisał się na listę obec-

ności, jednak przed rozpoczęciem obrad opuścił salę i nie uczestniczył w posiedzeniu. W związku z tym 

został skreślony z listy obecności. 

 

Potwierdzenie przez Dziekana WEiI prawomocności posiedzenia Rady Wydziału w dniu 18 marca  

2025 r. 

Rada Wydziału 

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych 

20 14 
 

Dziekan, prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz przedstawił plan posiedzenia Rady. 

Sprawy dydaktyczne 

 

Ad.1. Prodziekan ds. Kształcenia dr inż. B. Strzeszewski szczegółowo omówił przygotowany program 

studiów pierwszego stopnia dla kierunku Informatyka Stosowana/Applied Computer Science, któ-

rego uruchomienie planowane jest w roku akademickim 2025/2026. Kierunek będzie prowadzony 

w języku angielskim i skierowany zarówno dla studentów zagranicznych, jak i krajowych. Program 

studiów jest między innymi wynikiem współpracy z firmami współpracującymi z Wydziałem Elek-

troniki i Informatyki. Zakładane efekty uczenia się wychodzą naprzeciw zgłaszanym przez nich ak-

tualnym potrzebom rynku pracy. Efekty uczenia się na kierunku Informatyka stosowana odnoszą 
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się do dziedziny nauk inżynieryjno-technicznych, w dyscyplinach Automatyka, elektronika, elek-

trotechnika i technologie kosmiczne (dyscyplina wiodąca) oraz Informatyka techniczna i teleko-

munikacja. 

  

  

Prodziekan ds. Kształcenia B. Strzeszewski zwrócił się do członków Rady o wyrażenie opinii  

w sprawie utworzenia kierunku Informatyka Stosowana. 

   

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Przeciw Wstrz. się 

20 14 14 14 - - 

Opinia RW z dnia 18.03.2025 r.  

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału pozytywnie zaopiniowali 

utworzenie kierunku studiów pierwszego stopnia Informatyka Stosowana. 

 

Ad.2. Dziekan K. Rokosz poinformował członków RW, że do Biura Wydziału wpłynęły wnioski od kie-

rowników Katedr na prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiarowych w wymiarze przekracza-

jącym ¼ i ½ pensum w roku akademickim 2024/2025, dla niżej wymienionych osób: 

 - dr hab. inż. Adam Słowik– 525 godz. 

 - mgr inż. Aleksandra Zajączkowska – 175 godz. 

  

Dziekan K. Rokosz omówił wnioski na prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiarowych  

w wymiarze przekraczającym ¼ i ½ pensum w roku akademickim 2024/2025. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Przeciw Wstrz. się 

20 14 14 14 - - 

Opinia RW z dnia 18.03.2025 r.  

  

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili wnioski na 

prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiarowych w wymiarze przekraczającym ¼ i ½ pensum 

w roku akademickim 2024/2025. 

 

Ad. 3. Dziekan K. Rokosz poinformował Członków RW, że do Biura Wydziału wpłynął wniosek od kie-

rownika Katedry SMiSI na prowadzenie wykładów w semestrze letnim roku akademickiego 

2024/2025 przez osobę nie posiadającą stopnia doktora: 

- mgr inż. Aleksandra Zajączkowska – 40 godz. 

 

Dziekan K. Rokosz omówił wniosek o powierzenie prowadzenia wykładów pracownikowi nie po-

siadającemu stopnia doktora w semestrze letnim roku akademickiego 2024/2025.  

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Przeciw Wstrz. się 

20 14 14 14 - - 

Opinia RW z dnia 18.03.2025 r.  

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili wniosek o po-

wierzenie prowadzenia wykładów przez pracownika nie posiadającego stopnia doktora  

w semestrze letnim roku akademickiego 2024/2025.  
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Sprawy różne 

 

Ad.1. Dziekan K. Rokosz zwrócił się do członków RW z prośbą o wsparcie w organizacji trzech wyda-

rzeń: Konferencji IMS, Workshop 2025 oraz Konferencji Studentów i Młodych Pracowników Na-

uki. Podkreślił, że każda forma zaangażowania będzie mile widziana. 

 

 
 
Dziekan WEiI Krzysztof Rokosz zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Magdalena Kimaszewska 

 

        

 

     Dziekan 

 

    

prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 


